
 

      
departement Interne Organisatie 
Griffie

Verslag van de vergadering 

kenmerk Griffie/1c/mh 
betreft 1ste commissie 

De Voorzitter van de 1ste commissie, mevrouw Marleen Van De Populiere 
opent de vergadering. 
 
Agenda 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van  
19 januari 2021 
 
Geen opmerkingen, goedgekeurd. 

2. Vergunningenbeleid – Rapportering in cijfers 
Omgevingsvergunningen RO2 (Ruimte)  
Analyse aanvragen en beslissingen 
Kennisneming 
 
Gedeputeerde Leentje Grillaert leidt dit punt in, stellende dat deze 
jaarlijkse rapportering een terugkoppeling in cijfers is n.a.v. vorig 
auditverslag Vlaanderen en in het vooruitzicht stellende dat er een 
vrij positief nieuw rapport op komst is – nu nog in de ontwerpfase 
en dus onder voorbehoud - waaruit zal blijken dat de meeste acties 
als voltooid mogen beschouwd worden. 
 
Toelichting door Jan Allaert, bijgestaan door Mark Cromheecke. 
(de power point presentatie wordt toegevoegd aan het verslag). 
 
Vragen: 
- Olaf Evrard: 
In de gevallen dat de deputatie het advies van de administratie niet 
volgt, op basis van welke motieven gebeurt dat cf. de 
deskundigheid van de administratie, hij stelt het er nog altijd 
moeilijk mee te hebben. 
Gedeputeerde Grillaert: de deputatie heeft cf. de wetgeving het 
primaat van de beslissing en motiveert die grondig wanneer ze 
afwijkt van het advies. 
 
- Hans Mestdagh: 
Hoeveel betwistingen zijn er bij de Raad voor 
Vergunningsbeslissingen en met welk gevolg? 
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De cijfers worden getoond met een tendens naar positieve evolutie 
in beroep (ze worden toegevoegd aan het verslag).  Opmerking: de 
cijfers zijn niet sluitend op jaarbasis.  

3. Integraal Waterbeleid – Waterloopmodellen 
Omzetten en actualiseren van bestaande modellen in nieuw 
softwarepakket 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 

4. Mobiliteit – F421 te Ronse 
Vernieuwen van onderbrugging 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 

5. Ruimte – Procoro – reglementering 
Goedkeuring van het intern reglement van de Provinciale 
Commissie voor Ruimtelijke Ordening van 19 januari 2021 
(inclusief opheffing van het intern reglement van 20 februari 2003 
zoals goedgekeurd op 14 mei 2003), inwerkingtreding op 01 maart 
2021 
 
Gedeputeerde An Vervliet leidt dit punt in, erop wijzende dat het 
vorige reglement verouderd was en geen rekening hield met de 
nieuwe vergadermethode, vandaar actualisering. 
  

6. Toelichting door Maja Verbeeck, programmaregisseur beleid 
Beleidsplan “Maak Ruimte voor Oost-Vlaanderen 20 – 50” 
Traject beleidsplan 
(de power point presentatie wordt toegevoegd aan het verslag) 
 
Korte inleiding door gedeputeerde An Vervliet, stellende dat het 
haar interessant leek om een stand van zaken te geven en de 
toekomstige gefaseerde stappen met timing toe te lichten. 
 
Vragen: 
- Walter Roggeman 
Hij verwijst naar het Plan Ruimte Vlaanderen, is er nog altijd niet, 
wel een Groenboek en naar de gemeenten die bezig zijn met een 
eigen visie: hoe slaagt de Provincie erin dat er 
conformiteit/uniformiteit is naar Vlaanderen toe en naar de 
gemeenten toe, worden deze laatste begeleid? 
Maja Verbeeck:  
Naar Vlaanderen toe is er zowel op ambtelijk als op politiek niveau 
overleg o.m. over wie welke rol opneemt, er wordt afgestemd, ook 
via de VVP; de bevoegde minister heeft trouwens bevestigd dat er 
geen tegenstrijdigheid is met de provinciale visie.  
Naar gemeenten toe is onze taak: informeren, opleiden en warm 
houden, er is een nieuwsbrief opgestart; anderzijds komen 
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gemeenten ook automatisch met vragen bij de dienst ruimtelijke 
planning; volgend jaar zullen ook overlegtafels georganiseerd 
worden en discussie gevoerd met het oog op het creëren van 
gemeenschappelijk draagvlak. 
Bijkomende vraag van Walter Roggeman betreft voldoende 
bemanning van de dienst om deze taken te kunnen opnemen. 
 
- Bart Vermaercke: geen verdere vragen, die zijn ondertussen 
beantwoord. 
 

7. Varia 
Rondvraag door de Voorzitter: er zijn geen variapunten. 
 
De Voorzitter sluit de vergadering. 

Gent, 10 februari 2021

Martine Haegens    Marleen Van De Populiere 
de ambtenaar-verslaggever   de voorzitter 


